
                  Fotografuję, bo sprawia mi to ogromną 

przyjemność. Wiem, że muszę się jeszcze dużo nauczyć i uczę się cały 

czas, zwłaszcza odkąd jestem szczęśliwą emerytką. Lubię 

fotografować ludzi, tych spotkanych przypadkowo w czasie podróży 

ale i rodzinę, znajomych. Bardzo się staram i czasem bywam 

zadowolona ze swoich zdjęć, tym niemniej pełnia fotograficznej 

satysfakcji jest cały czas przede mną.  
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